
                                           
 

 

 

 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DEL PI 
VERD,  DEL DIA 20 DE FEBRER DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Antonio Martínez 
Sra. Gemma Gallardo 
Sr. Jordi Ferrer 
Sr. Salvador Gómez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:10 h seguint l’ordre del dia: 
 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Inundacions als habitatges i pudors davant del geriàtric (Cases adossades avinguda 
Pompeu Fabra): Les novetats al respecte són que s’està formalitzant l’adjudicació i la 
signatura del contracte per l’obra del carrer Manufactures del Suro. Es continua 
treballant en la resta de solucions. 
L’alcalde explica que es mirarà de prioritzar la inversió de l’avinguda Pompeu Fabra el 
2021 per tal de donar solució definitiva a la problemàtica. 
 
Paviment dels passadissos de les dues places enjardinades: Es farà un aquest any (el 
del parc). L’altre si és viable es farà amb sobrants a final d’any. 
 
Fusteria Rocas: Han fet les obres requerides: han aïllat els silos amb pantalles 
acústiques i ja s’haurien de notar les millores a nivell de soroll. L’AAVV comenta que 
els veïns de la zona sí que han notat millora amb la fressa. 



                                           
 

 

 

2) Serveis Municipals 
 
Local Social – pintura zona comú i bany: Estàvem pendents de que Birres Braves ho 
deixi buit. Aquest dissabte han quedat amb el regidor per solucionar-ho. El pintor ho 
tenia en llista. Al arribar al local veiem que tot i els trastos el pintor ja ha fet la feina, ara 
es córrer el risc que al treure tot el que hi ha ho embrutin i s’hagi de repassar. 
 
Escala de travesses d’accés al parc infantil: es farà aquest primer semestre. 
 
Reparació de voreres i asfalt aixecat per les arrels: Les voreres demanades ja estan 
arreglades i l’asfalt s’arreglarà en breu, hi ha diversos punts a solucionar ara a primers 
d’any per tot el municipi. 
 
Plaça Teresa Burcet: Les llums no funcionen, actualment la plaça està a les fosques, 
estan trencats. Les de l’altra banda, de la pista de futbol, també. Hi ha hagut un 
problema de xarxa; ho tenen per arreglar-ho abans de final de mes i tornar a col·locar 
també la llum que hi falta. Es va demanar d’instal·lar també un focus que donés una 
mica més de llum a aquell carreró que uneix la plaça Teresa Burcet amb el carrer 
Mestre Àngel López. 
Es mirarà de millorar l’arbustiva aquest primer trimestre. L’embornal ja és net. També 
s’instal·larà una paperera aquest mes que ve. 
 
Plaça del Poble: Es plantaran arbres on hi havia els contenidors soterrats i s’acabarà 
el terra amb les peces que falten. 
 
Tèrmic separat al local social: Ho han mirat i ho faran en breu, no és fàcil però es farà. 
 
Banc trencat: Terral, 4. El banc està arreglar, hi falta una petita fusta. 
 
Bústia per l’AAVV al Local Social: la tenen posada i l’Úrsula els hi dóna la clau. 
 
Estació de bombeig: L’estació de bombeig està en funcionament perquè sinó no faria 
falta que plogués per inundar. De totes maneres s’ha passat avís a Aigües Costa 
Brava perquè comprovi que està funcionant correctament. 
 
3) Mobilitat 
 
Balisa cantonada Cruïlles amb Sant Isidre: Ja està posada. 
 
Pacificació avinguda Pompeu Fabra: Finalment s’ha descartat l’opció del semàfor 
perquè amb el tema temps de reacció ja es va demostrar amb el cas de Llofriu que no 
és del tot eficaç. Es posarà un coixí berlinès amb pilones aquest trimestre. 
 
Carrer Sant Isidre: Durant el mes de març s’executarà (englobat dins el pla director de 
la bicicleta)  i consisteix en pintar l’inici de zona 30 al principi del carrer cantonada amb 
Tarongeta, la senyalització corresponent, actuar per millorar la visibilitat a 
l’encreuament i fer el trencament de trajectòria. 
 
Pas de vianants a la Plaça Joan Planes: Es repintarà la setmana vinent (del mural fins 
a la plaça). L’AAVV comenten que estaria molt bé perquè hi aparquen cotxes a sobre. 
 



                                           
 

 

 

4) Noves aportacions 
 

L’associació de veïns fa les següents peticions: 
 
Es parla de les escombraries. L’alcalde comenta que els tancats han solucionat alguns 
problemes. El que funciona pitjor és el de la Plaça del Poble. 
També amb el nou sistema s’ha aconseguit que no hi hagi cap contenidor davant de 
cap porta o finestra. 
 
L’AAVV demana perquè s’han tret les pilones davant de la residència. El regidor 
explica que la gent feia el gir igual i encara era més perillós. Per això s’han tret. 
 
Demanen que es posi una pilona cantonada sant Isidre amb Cantallops perquè falta un 
tall de línia groga (números 7 – 13) i la gent aparca tot i no haver espai dificultant el gir. 
En referència al mateix carrer hi ha panots enfonsats que s’haurien de reparar. 
 
Finalment l’AAVV comenta que el dia 13 de novembre van presentar una instància 
demanant una sèrie de mobiliari, ordinador i impressora de l’antic escorxador pel Local 
Social i encara no han rebut resposta. Es mirarà com està i se’ls hi farà saber per 
correu electrònic. 
 
A les 21.30h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de Veïns del Barri del Pi Verd.  


